


<p>Date: 16/12/2019</p> <p>Preliminary Disclosure: Award of Work Contract for Tank Foundation Civil Works, US Dollar 2.330 Million</p> <p>This is to inform our esteemed shareholders and investors that Galfar has been awarded a project / work contract for "Tank Foundation Civil Works for Jet Fuel A-1 Tanks (4 Nos, 842-T-201; 842-T-202; 842-T-203 & 842-T-204) in sub Package A-EPC Package 3: Offsite Facilities, Duqm Refinery) for a value of US Dollar 2,330, 090.00 (US Dollar Two Million Three Hundred Thirty Thousand and Ninety) .</p> <p>We will provide all other details later in a complementary disclosure upon satisfying the conditions and any other requirements.</p>	<p>التاريخ: 2019/12/16 م</p> <p>إفصاح أولي: إسناد عقد أعمال مدنية لأساس خزانات بقيمة 2.330 مليون دولار أمريكي</p> <p>بهذا نعلم المساهمين والمستثمرين الكرام بأن شركة جلفار قد أسند إليها مشروع / عقد أعمال مدنية لخزانات وقود طائرات رقم 1- أ (عدد 4 خزانات رقم 842- خ - 201 ، 842- خ - 202 ، 842- خ - 203 و 842- خ - 204) في الحزمة الفرعية أ- الأعمال الهندسية والتوريد والتشييد الحزمة 3 : الأعمال خارج الموقع بمصفاة الدقم) وذلك بقيمة 2,330,090.00 دولار أمريكي (إثنان مليون وثلاثمائة وثلاثون ألف وتسعون دولار أمريكي).</p> <p>سوف نقدم كافة التفاصيل الأخرى لاحقاً في إفصاح تكميلي عند إستيفاء الشروط وأية متطلبات أخرى.</p>	
<p>Dr. Hans Erlings Chief Executive Officer</p>	<p>Signature</p> 	<p>التوقيع</p> <p>د. هانز إيرلينجز الرئيس التنفيذي</p>

